
تکذیب 5 گزینه احتمالی 
کادر کاراته دختران توسط 

نایب رئیس فدراسیون

 باقری: 
جلسه امروز فقط 
هم اندیشی است

تــه بالاخــره  را  فدراســیون کا
آســتینش را بــرای تیــم ملــی 

دختــران بــالا زد.
2 مــاه پیــش بــود کــه ســید حســن 
طباطبایــی رئیــس فدراســیون 
کاراتــه بــا تصمیمــی ناگهانــی کادر 
تیــم ملــی دختــران را در آســتانه 
مســابقات جهانــی مجارســتان 
اخــراج کــرد. لیــا بهرامی ســرمربی 
تیم هــای رده پایــه موقتــاً هدایــت 
کاراته کاها را در تاتامی بوداپست 
برعهــده گرفــت تــا صندلــی کــوچ 

دختــران خالــی نباشــد.
بــا گذشــت 2 مــاه از بی ســرو 
ســامانی تیــم دختــران، حــالا 
فدراســیون بــه فکــر افتــاده اســت 
تــا امــروز در جلســه ای بــا عنــوان 
ندیشــی، خــرد جمعــی را  هم ا
بــه اجمــاع گذاشــته و هــر چــه 
ســریع تر دربــاره کادر دختــران 

. د شــو تصمیم گیــری 
لــی کــه طبــق شــنیده ها  درحا
فرحنــاز اربــاب، پــگاه زنگنــه، 
راضیــه جلیل پــور، ســتاره موســوی 
و لیــا بهرامــی گزینه هــای اصلــی 
ســرمربیگری تیــم ملــی هســتند 
امــا افســانه باقــری نائــب رئیــس 
بانــوان فدراســیون کاراتــه ایــن 
موضــوع را تکذیــب کــرد: »جلســه 
فــردا جلســه انتخــاب ســرمربی 
نیســت و بــا دعــوت از 16، 17 
نفــر از مربیــان قهرمان پــرور و 
کادرهــای ســابق تیم ملی تصمیم 
گرفته ایــم نظــرات همــه را بدانیــم 
و دربــاره وضعیــت فعلــی تیــم ملــی 
ــه  بزرگســالان مشــورت گرفتــه و ب

اجمــاع برســیم.
قطعــاً از بیــن ایــن 17 نفر ســرمربی 
تیــم ملــی انتخــاب خواهــد شــد اما 
بــاز هــم می گویــم کــه جلســه فــردا 
فقــط یــک جلســه مشــورتی بــرای 
تصمیم گیــری دربــاره کادرفنــی 
ب  نتخــا ا جلســه  مــا  ا ســت  ا

ســرمربی نیســت.«
نایــب رئیــس بانــوان فدراســیون 
ــی ایــن موضــوع را تکذیــب  درحال
ی  ب هــا نتخا ا کــه  می کنــد 
چرخشــی فدراســیون در ایــن 
ســال ها و ظرفیــت کاراتــه دختــران 
ایــن را نشــان می دهــد کــه بــا 
ــودن دســت فدراســیون،  بســته ب
گزینه های احتمالی ســرمربیگری 
تیــم ملــی زنــان همیــن 5 نفــر 

. هســتند
امــا نکتــه تعجــب آور حضــور 
اســامی پــگاه زنگنــه و فرحنــاز 
اربــاب بــا وجــود اخــراج اخیرشــان 
از تیــم ملــی در بیــن گزینه هــا 
اســت. از طرفــی باتوجــه بــه 
نتیجــه ضعیــف تیــم امیــد بــا 
هدایــت ســتاره موســوی و رزومــه 
نــه چنــدان قــوی راضیــه جلیل پور 
یــج درخشــان  و همچنیــن نتا
تیــم رده هــای پایــه در مســابقات 
ــا هدایــت  ــی اخیــر آســیا ب قهرمان
بهرامــی، بــه نظــر می رســد لیــا 
بهرامــی از هرکــس دیگــری بــه 
ــر  تیــم ملــی بزرگســالان نزدیک ت

اســت.

 zخبر

 مهسا جاور:

تمرین با وجود آلودگی هوا اذیت مان می کند

ملی پـوش روئینـگ گفـت: »آب دریاچـه آزادی مثـل قبـل اسـت و چندان سـطح 
آن بالا نیامده است. تمرین در دریاچه آزادی با وجود آلودگی هوا بعضی روزها 
ما را اذیت می کند اما  تلاش می کنیم با این وضعیت به بهترین شکل تمرین 
کنیـم. همـه کشـورها سـعی می کننـد بـا آمادگـی بالاتـر از بازی هـای آسـیایی در 
مسـابقات پیـش رو شـرکت کننـد. مـا بـا نبـود کشـور چیـن در مسـابقات کسـب 

سـهمیه می توانیم بهترین رنکینگ را داشـته باشـیم و طلا بگیریم.«

امیر شرافت:

کولاکوویچ دوست داشت بیاید

امیــر شــرافت، مدیرعامــل باشــگاه شــهداب یــزد، دربــاره رایزنــی بــا ایگــور 
کولاکوویــچ و اندرس ســوتو برای هدایت تیم شــهداب گفــت: تیم ما دو بار 
قهرمــان شــده و اگــر بخواهیــم تغییــری در کادر فنــی ایجــاد کنیــم باید یک 
مربــی بــزرگ بیاوریــم. بنابرایــن بــا این دو مربــی هم صحبت شــده و هر دو 
دوست داشتند اما به دلیل اینکه المپیک در پیش است، فدراسیون های 

آنهــا اجازه ندادنــد قرارداد باشــگاهی ببندند.

 عبدالرضا علیزاده:

لژیونری پشت خط  زن ها کیفیت لیگ را پایین آورد

 عبدالرضــا علیــزاده دربــاره کیفیــت دیدارهــای نیــم  فصــل اول مســابقات 
گفت: کیفیت لیگ خوب اســت و چند تیم خوب مثل فولاد ســیرجان، ایفا 
ســرام، چادرملو و شــهداب داریم. هورسان نشــان داد جوانان خیلی خوب 
بازی می کنند. تیم ما هم فصل را بد شــروع کرد اما بهتر می شــویم. پشــت 
خط  زن هــا ســطح لیــگ را بالا می برنــد و با بازی اســماعیل نژاد، غفور و بردیا 

ســعادت در خارج از کشــور ، کیفیت لیگ  پایین آمده اســت.«

فدراسیون اسکی ایران با 70 سال قدمت 7 سانت زیرساخت اختصاصی ندارد

 نظریان: باید سال 2033 میزبان 
بازی های زمستانی آسیا شویم!

هاشمی عصاره سه بخش ورزش ایران را دارد

چهارشنبه   6 دی 1402  سال بیست و هفتم  شماره 7481  

انعکاس اخبار ورزش ایران
7 منهای فوتبال

اسکی چون نروژ، سوئیس، آلمان و... اسکی بازانشان محدود 
بـه همیـن افـراد کوهپایـه می شـود. اما در سـه سـال گذشـته که 
توفیـق خدمتگـزاری بـه جامعـه ورزش هـای زمسـتانی داشـته ام 
سعی کردم در های ورود به تیم های ملی را برای تمامی نخبگان 
و اسـتعدادهای برتر این رشـته و عاقه مندان باز کنم. در حال 
حاضـر هیچگونـه انحصـاری وجـود نـدارد. این رشـته یک رشـته 
انفرادی و زمانی است. هر کس زمان مناسب تر و فیس پوینت 
بهتـری داشـته باشـد در قالـب تیم هـای ملـی بـه رویدادها اعزام 
می شـود. در سـال گذشـته عاطفـه صالحـی از اسـتان خراسـان 
رضـوی و مهـدی تیـر از اسـتان مازنـدران در مسـابقات قهرمانـی 
جهـان حضـور داشـتند و در همیـن مـاه بازی هـای المپیـک 
زمسـتانی جوانان به میزبانی کشـور کره جنوبی و شـهر گانگون 

برگـزار می شـود کـه ورزشـکاران مـا از تبریـز و تهـران هسـتند.
در بخـش توسـعه ای برنامه هـا و رشـته های اسـکی، رشـته رولـر 
اسـکی رشـد قابل توجهی در سـه سـال گذشـته داشـته اسـت. 
رشته ای که در جاده برگزار می شود و چهارفصل است و تقریباً 
پایـه رشـته اسـکی صحرانـوردی اسـت. در هـر نقطـه از ایـران 
می توانیم آن را انجام بدهیم و امروز از 15 اسـتان به 19 اسـتان 
فعال در فدراسیون رسیدیم. رشته رولر اسکی قهرمانی جهان 
دارد و مراحل مسابقات انتخابی آن در توچال و مازندران برگزار 
شـد. اروپایی هـا هـم هماننـد مـا در تمـام سـال بـرف ندارنـد و بـه 
اسـکی روی چمـن و رولـر اسـکی روی آوردنـد کـه اسـکی چمـن 
نسـبتاً ورزش پرخطری اسـت و کمتر توسـعه پیدا کرده اسـت، 
ولی رولر اسکی روی جاده فوق العاده در حال گسترش هست 
و در مسـابقات داخـل سـالن آسـیا 2024، تایلنـد میزبـان ایـن 
رشـته هسـت کـه امیدواریـم بتوانیـم هم حضور داشـته باشـیم 

و هـم دسـت پـر برگردیـم.
 برخی اسکی کوهستان را مربوط به فدراسیون سنگنوردی 

می دانند؟
مـا فدراسـیون ورزش زمسـتانی هسـتیم، المپیـک زمسـتانی و 
بازی های زمسـتانی قاره ای مجزا داریم و اسـکی صاحب دارد و 
فدراسـیون خـاص. برعکـس تصـورات این رشـته با سـنگنوردی 
تنها در کوه وجه مشـترک دارند وگرنه در تجهیزات آن نه میخ، 
طنـاب و... وجـود دارد، بلکـه اسـکی اسـت و هـر جـا کـوه و برف و 
تجهیزات اسـکی اسـتفاده شـود متعلق به فدراسـیون اسـکی و 
ورزش هـای زمسـتانی اسـت. اسـکی کوهسـتان هیـچ صعـودی 
به ارتفاعات ندارد، صعود آن در مسـیر شـیب دار اسـکی کراس 
کانتـری اسـت و فـرود آن اسـکی آلپایـن اسـت. رشـته اسـکی 
کوهسـتان زیرشـاخه اسـکی اسـت و تمـام ماهیـت آن اسـکی 
اسـت. ورزشـکاران اسـکی در آن مسـابقه می دهنـد، ماهیـت 
آموزشـی آن اسـکی و مربیـان از اسـکی بازان هسـتند و هیـچ 
نـوع قرابتـی بـا عملیـات کوهنوردی یا سـنگنوردی ندارد. به رغم 

پیگیری انجام شده و ماهیت اسکی بودن این رشته متأسفانه 
بـه دلایلـی اکنـون تحـت پوشـش فدراسـیون کوهنوردی اسـت. 

ورزشـکاران بین دو فدراسـیون سـردرگم هسـتند.
در دوره مدیریـت قبلـی فدراسـیون ایـن رشـته بـه دو بخـش 
تقسـیم شـد کـه بخـش آمـوزش را بـه فدراسـیون کوهنـوردی 
دادند و بخش اردو، اعزام و تجهیز و آماده سـازی قهرمانان این 
رشـته را بـه فدراسـیون اسـکی سـابق داده انـد. یعنـی هزینه هـا، 
چالش هـا، مطالبه گری هـا بـرای فدراسـیون اسـکی و درآمدهـا 
بـرای فدراسـیون کوهنـوردی. در حالـی کـه بخـش آمـوزش 
اسـکی بازان کوهسـتان را هـم مربیـان اسـکی انجـام می دهنـد 
نـه مربیـان کوهنـوردی. در هـر حـال بـه دنبـال آن هسـتیم تا این 
رشـته بـه فدراسـیون اسـکی و ورزش هـای زمسـتانی برگردانـده 
شـود. درخواسـت آن را بـه وزارت ورزش و جوانـان دادیـم تـا بـا 
بازنگـری در تصمیـم اتخـاذ شـده نسـبت بـه بازگردانـدن اسـکی 

کوهسـتان بـه فدراسـیون اسـکی اقـدام کننـد.
 سالن 12 هزارنفری آزادی مجهز به هاکی روی یخ است، 

چرا از این مجموعه استفاده نمی کنید؟
سـالن 12 هـزار نفـری تجهیـزات زیرسـاخت یـخ دارد و دو سـال 
اسـت کـه پیگیـر آن هسـتیم. بایـد تعمیراتـی بـرای سـقف، 
دیواره هـا و کـف انجـام دهیـم. مـن حتـی روی سـقف آن هـم 
رفته ام و دیدم که نقاطی دارد که باید تعمیرات اساسـی در آن 
صورت بگیرد. این سالن متعلق به دولت و وزارت ورزش است 
و می توانـد در اختیـار مـا قـرار بگیـرد. بـا نتایـج خیلـی ارزشـمند 
تیم های ملی دختران و پسران ما در سال قبل و در پیش بودن 
بازی هـای زمسـتانی آسـیا در سـال آینـده در چیـن، درخواسـت 
مـن از وزارت ورزش و جوانـان ایـن اسـت کـه ایـن سـالن را بـه مـا 
تحویل دهند. ما سـال آینده اسـکیت روی یخ، هاکی روی یخ و 
کرلینـگ را می توانیـم بـه ایـن بازی هـا اعـزام کنیـم. نیـاز به مکان 

اختصاصـی بـرای ایـن رشـته های جـذاب داریـم.
 در بیانات رهبری صحبت از ایران قوی و ورزش قوی شده 

است؟
ایـن یـک آرمـان و چشـم انداز بسـیار بـزرگ و نـگاه بلندمرتبـه ای 
اسـت و ایـن پیـام بـه همـه مسـئولین ورزش کشـور از طـرف 
عالی تریـن شـخص نظـام اسـت. از نظـر مقـام معظـم رهبـری، 
ورزش دیگـر صرفـاً بـرای ورزش و تفریـح نیسـت، بلکـه بایـد بـه 
ایـران بـزرگ و قدرتمنـد فکـر کنیـم آن هـم از طریق سـاختن یک 
ورزش قـوی در همـه ابعـاد. ایـن نـگاه عالـی مسـتلزم یکسـری 
مقدمـات اسـت. دانش افزایـی مسـتمر و نـو، به روزرسـانی 
برنامه هـا، بازطراحـی راهبردهـا. همـه اینهـا را بایـد بـر اسـاس 
ایـن سیاسـت جدیـد پیـش ببریـم. اگـر ایـران قـوی می خواهیـم 
مدیریـت اسـتعدادها و منابـع را از شناسـایی اسـتعدادها تـا 

بازنشسـتگی و پیشکسـوتی بایـد مدیریـت کنیـم.

 دستور ساخت مجموعه ورزش جدید توسط 
رئیس جمهوری را چطور می بینید؟ فدراسیون اسکی 

سهمی در آن دارد؟
بـاز جـای تشـکر دارد کـه رئیس جمهـوری بـا همـه دغدغه  هـا 
و چالش هـای کشـور، نگاهـش را بـه سـمت ورزش متمرکـز 
کردنـد. هـر چنـد در برنامـه توسـعه هفتـم نسـبت بـه ورزش 
کـم لطفـی شـد ولـی تیـم دولـت بـا تاش شـبانه روزی توانسـت 
مقـداری اوضـاع ورزش را در بودجـه و اعتبـارات بهتـر کنـد امـا 
اصـاً قابـل رقابـت بـا سـایر حوزه هـا نیسـت. مـا در بیـن همـه 
دستگاه های اجرایی و نهادها، کمترین اعتبارات را داریم. نیاز 
ورزش با فرمایش مقام معظم رهبری برای ایران قوی حداقل 
50 برابـر اعتبـار موجـود اسـت. بـا 3 هـزار میلیـارد کـه هیـچ، بـا 
30 هـزار میلیـارد هـم در شـرایط کنونـی بـا ایـن هزینه هـای 
سرسام آور ورزشی سخت است. ورزش ما در آسیا و در برخی 
رشـته ها در جهـان وضعیـت خوبـی دارد. نبایـد بگذاریـم ایـن 
جایگاه هـا از بیـن بـرود. وزیـر محتـرم ورزش و جوانـان نیـاز بـه 
حمایـت همه جانبـه دولـت و مجلـس دارد تـا بتوانـد بـه کمـک 
همکارانـش منویـات مقـام معظـم رهبـری بـرای ایـران قـوی را 
محقـق کنـد. در رابطـه بـا مجموعـه بـزرگ ورزشـی جدیـد بایـد 
گفـت ایـن یـک نیـاز اساسـی بـرای کشـور ماسـت. بـا اتفاقاتـی 
کـه در کشـورهای اطـراف مـا افتـاده و میزبانی هـای مختلف در 

زمینـه جـام جهانـی، المپیک زمسـتانی و رویدادهای مختلف، 
الان وقـت ایـن اسـت کـه زیرسـاخت های بهتـر و مدرن تـری را 
ایجـاد کنیـم تـا از رویدادهـای بـزرگ میزبانـی کرده و از ظرفیت 
ورزش بـرای ارتباطـات بین المللی مـان، دیپلماسـی های 
فرهنگی و ورزشی و عمومی استفاده کنیم و غرور ملی و نشاط 
اجتماعـی را بهبـود ببخشـیم. بخـش ورزش هـای زمسـتانی 
همان طور که گفتم با توجه به اقلیم کشـورمان نیاز به بسـته 
کامـل و جامـع دارد کـه اگـر امـروز عربسـتان میزبـان بازی های 
المپیک زمسـتانی می شـود ما بتوانیم حداقل در دوره بعدی 
آسـیا میزبانـی را بـه ایـران بیاوریـم. ظرفیت هـای مـا خیلـی 
بیشـتر از عربسـتان و کشـورهای حـوزه خلیج فـارس اسـت. 
در بخـش برفـی مـا طبیعـت و زیرسـاخت های طبیعـی خوبـی 
داریـم اگرچـه بـرای فعالیـت در طـراز قهرمانـی بایـد مکان های 
سرپوشـیده برفی و یخی چهارفصل داشـته باشـیم. امیدوارم 
این زیرساختی که اکنون پس از فرمایشات ریاست جمهوری 
بـرای آن در حـال برنامه ریـزی هسـتیم، در سـال 2033 ایـران 
را میزبـان بازی هـای زمسـتانی آسـیا بعـد از تروجینـای 2029 
عربسـتان کنـد. مـا نامه نـگاری و اقـدام کردیـم و وزیـر ورزش 
بـا آن موافقـت داشـته و امیـدوارم در ایـن زیرسـاخت سـهمی 

داشـته باشـیم.
 با حضور کیومرث هاشمی در وزارت ورزش آرامش 

بیشتری بر جامعه ورزش حاکم شده است؟
الان بـا مدیریـت کسـی در وزارت ورزش روبـه رو هسـتیم کـه 
عصـاره سـه بخـش ورزشـی ایـران اسـت؛ در بخـش مدیریـت 
آمـوزش و پـرورش، معاونـت ورزش قهرمانـی و در ریاسـت 
کمیتـه ملـی المپیـک. بنابرایـن حضـور دکتـر هاشـمی فـارغ از 
اینکه آرامشـی را ایجاد کرده اسـت شـاید خیال خیلی ها را هم 
راحـت کـرده اسـت. ایشـان کاربلـد، اهـل مطالعـه، آینده نگـر و 
برنامه محـور و باتدبیـر هسـتند. امـا بایـد بدانیـم چالش هـای 
امـروز ورزش نیازمنـد فرصـت کافـی بـرای رسـیدن بـه نتیجـه 
و محصـول خـوب اسـت. از ایـن رو مـن فکـر می کنـم بـا حضـور 
ایشـان اتفاقـات خـوب در ورزش خواهـد افتـاد. امـا 
همان طـور کـه گفتـم حمایـت همه جانبه دولت و 
مجلس و سـایر نهادها و تاش بی وقفه و مؤثر 
همـکاران و مدیـران ورزش کشـور در توقیفـات 
آینـده ورزش الزامـی اسـت. ان شـاءالله کـه بـا 
تلفیـق دانـش، تجربـه و هنـر مدیریتـی که از 
ایشـان در حوزه هـای مختلـف سـراغ داریـم 
فکر می کنم اتفاقات خوبی در ورزش ایران 

رقـم خواهـد خـورد.

 

 اگرچــه ســعید علی حســینی یکــی از 
ســتاره های ســال های نــه چنــدان دور 
وزنه بــرداری ایران در مدت زمان اندکی 
کــه بــه عنوان مربــی و مشــاور تیم ملی 
وزنه برداری ازبکســتان حضــوری فعال 
را در ایــن کشــور وزنه بردارخیــز تجربــه 
کــرد، اما گویا به خاطر مشــغله و پاره ای 
مســائل و مشــکات شــخصی به ایران 
برگشــته و عازم زادگاهش اردبیل شده 
اســت. علی حســینی بــه عنــوان مربــی 
و مشــاورفنی تیــم ملــی وزنه بــرداری 
ازبکســتان همــراه با این تیــم قدرتمند 
آســیایی در رقابت هــای گزینشــی 
المپیــک پاریــس همچــون رقابت های 

آســیایی کره جنوبی، بازی های آسیایی 
هانگــژو و رقابت هــای جهانــی 2023 
عربســتان حضور داشــت و موفق شــد 
افتخــارات ارزشــمندی را بــرای ازبک ها 

کســب کند.
ً یکــی از  ســعید علی حســینی قطعــا
ستاره های بی چون و چرای وزنه برداری 
ایــران در دســته وزنــی فــوق ســنگین 
)109+ کیلوگــرم( بــود کــه بعــد از پایــان 
دوره قهرمانــی و بدبیاری هــای زیــادی 
کــه در ایــن مســیر گریبانگیــرش شــد، 
بافاصلــه بــه حرفــه مربیگــری روی 
آورد و بــه عنــوان مربــی وزنه بــرداری 
پــس از اینکــه مدتــی هدایــت تیم ملی 
وزنه بــرداری کشــورمان را عهــده دار 
بــود، در خاتمــه حضــورش بــه عنــوان 
ســرمربی تیــم ملــی بزرگســالان ایــران، 

عازم ازبکســتان شــد و به عنــوان مربی 
و مشــاور فنــی تیــم ملــی وزنه بــرداری 
ازبکســتان افتخــارات متعــددی را بــا 
ایــن تیــم قدرتمنــد آســیایی تجربــه 
کــرد. علی حســینی کــه قــرار بــود تــا 
بازی هــای المپیــک 2024 پاریــس کنار 
ازبک ها باشــد، گویا به خاطر مشکات 
و مشــغله شــخصی کــه دارد بــه رغــم 
اینکه ازبک ها خواهان حضور و تمدید 
قراردادشــان بــا او بودنــد، قیــد ماندن و 
ادامــه مربیگــری برای ازبک هــا را زده و 
بــه زادگاهــش اردبیل بازگشــته اســت. 
او قطعــاً یکــی از قهرمانــان و چهره هــای 
مانــدگار وزنه بــرداری ایــران اســت کــه 
ســوای بحــث مربیگــری و قهرمانــی 
ســابقه ریاســت هیــأت وزنه بــرداری 
اســتان اردبیل و تیمــداری در لیگ برتر 

وزنه بــرداری باشــگاه های کشــور را نیــز 
در کارنامــه دارد. حــالا باید منتظر ماند 
و دیــد که علی حســینی برای آینده خود 
در بخش مربیگری یا سیستم مدیریتی 
در وزنه برداری چه برنامه ای در دســتور 
کار دارد. در حالــی کــه تصــور می شــد 
ایــن همکاری تا المپیــک پاریس ادامه 
داشــته باشــد، خبرهایــی دریافت شــد 
مبنــی بر اینکــه همکاری علی حســینی 
و فدراسیون ازبکستان به پایان رسیده 
اســت. علیمجــون محمــوداف دبیــر 
فدراســیون وزنه بــرداری ازبکســتان 
بــا تأییــد ایــن خبــر، دربــاره علــت پایان 
ایــن همــکاری می گویــد: »فدراســیون 
وزنه بــرداری ازبکســتان از زحمــات 
ارزنــده ســعید علی حســینی کــه بــه 
عنــوان مشــاور مربــی در ســال 2023 

فعالیــت کــرد، تشــکر می کند. قــرارداد 
او کــه در 2 ژانویــه 2023 )12 دی 1401( 
بــه امضــا رســید تــا 30 نوامبــر 2023 )9 

آذر 1402( بــود.
دبیر فدراسیون وزنه برداری ازبکستان 
در مــورد علــت پایان همــکاری تصریح 
کــرد: »متأســفانه بــا وجــود پیشــنهاد 
فدراسیون وزنه برداری ازبکستان برای 
تمدید قرارداد جدید، علی حســینی به 
دلایــل شــخصی ترجیــح داد ایــن کار را 
انجــام ندهــد. بــا ایــن حــال فدراســیون 
ازبکســتان خدمــات او را ارزشــمند 
می دانــد. مــا خواهان بازگشــت ســعید 
علی حســینی بــه تاشــکند هســتیم و 
هــر زمــان ایــن مربــی توانمنــد تصمیم 
گرفــت مربیگــری را ادامــه دهــد، مایل 
به بازگشــت و همکاری با او هســتیم.«

پایان مربیگری علی  حسینی در وزنه برداری ازبکستان

سعید به اردبیل بازگشت
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